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          Тема выпускной квалификационной работы: «Сущность федерализма: историко-правовой и конституционный аспект». Данная работа посвящена федерализму как форме государственного устройства. Особенное внимание уделяется ее историко-правовому и конституционному аспектам. Рассматривается происхождение и развитие федерализма в рамках всемирной истории его развития и более подробно изучается конституционный аспект российского кейса. Задачи, которые решаются в данной работе: 1. Изучить теоретическую базу понятия федерализм как формы государственного устройства и рассмотреть различные подходы к его пониманию; 2. Обратиться к историческому аспекту федерализма для выявления возможных изменений в контексте динамики развития рассматриваемого понятия; 3. Изучить конституционный аспект федерализма через случай России, рассмотреть законодательную базу, выявить особенности и потенциальные проблемы; 4. Проведя анализ существующих в академической литературе взглядов на понятие федерализма, прийти к выводу, почему отсутствует единое понимание федерализма; 5. Если это будет возможно к концу работы, сформулировать наиболее общее понятие федерализма. В результате было проанализировано понятие федерализм, его сущность, историко-правовой аспект, особенности развития отношений в России. Рассмотрены проблемы современного федеративного устройства и перспективы развития современного российского федерализма.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is “The essence of federalism: historical, legal and constitutional aspect”. This work is dedicated to federalism as a form of government. Particular attention is paid to its historical and legal, constitutional aspects. Federalism’s genesis is considered in the framework of the world history of its development and the constitutional aspect of the Russian case is studied in more detail. The research set the following goals: 1. To study the theoretical basis of the concept of federalism as a form of government and to consider various approaches to its understanding; 2. Turn to the historical aspect of federalism to identify possible changes in the context of the dynamics of development of the concept under consideration; 3. To study the constitutional aspect of federalism through the case of Russia, to consider the legislative framework, to identify features and potential problems; 4. After analyzing the views in the academic literature on the concept of federalism, we come to the conclusion why there is no single understanding of federalism; 5. If it is possible by the end of the work, formulate the most general concept of federalism. As a result, the concept of federalism, its essence, historical and legal aspect, and the development of relations in Russia were analyzed. The problems of the modern federal structure and the prospects for the development of modern Russian federalism are considered.
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